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港 府 擴 大
疫苗接種組別，
新接種組別分別
為 30 至 59 歲人
士、16歲或以上
海外留學生及家庭
傭工。演藝界對於
疫苗接種各有不同
睇法，曹永廉因工作
關 係 經 常 接 觸 很 多
人，都會考慮接種疫苗，
並首選科興：「但我之前心
臟有事，又有啲家族遺傳病，所
以都要去驗清楚先去打，（近日科興
好多負面報道？）隻隻疫苗都有可能有唔
好嘅副作用，自己唔會特別擔心，但都會問
清楚家庭醫生，希望有時間去驗身。」56歲
的黎燕珊表示為了個人健康一定會接種疫
苗，但近日有不少關於接種疫苗後的負面報
道，令她暫緩腳步，「自己雖然冇長期病
患，但都想睇多啲報告先，我想打「復必
泰」，但會問家庭醫生先，仔女都話要睇吓
邊隻疫苗報告最少副作用先決定打邊隻。」

她亦會叫家傭去接種疫苗。
快將71歲的薛家燕，早年患過大病

後更加注重身體健康，她說：「想先
做咗身體檢查，等醫生畀意見再作決
定，至於打邊隻疫苗就冇去諗，等醫
生安排。」丁子朗雖然未到30歲，
但都有考慮接種疫苗，「有好多唔
同聲音、意見，都係睇定啲先再決定。」

薛家燕、鄭俊弘（Fred）、曹永廉、
譚嘉儀及泳兒等前晚錄影《流行經典50
年》，日前完成強檢的家燕姐前晚復工，
她笑言因強檢新聞被廣泛報道，令住址曝
光教她好頭痛。

羅天宇趁沖涼練歌

華納許廷鏗關係告終

薛凱琪（Fiona）今年首支單曲《哥本哈根的另一個我》找來10年
前合作過《Better Me》的AGA（江海迦）作曲，二人更一起拍合唱
片，不過難倒她們的竟然是忍笑。Fiona笑說AGA望歌詞紙時瞇起雙
眼極像驗眼，說畢兩位又忍不住大笑。

AGA指Fiona是她的伯樂，當年她以作曲人身份奮鬥寫歌
時，而Fiona的新專輯雖已選好所有曲目，但當聽到《Bet-
ter Me》的demo，即跟公司要求加入該曲，成為AGA
第一首成功賣出去的歌曲。而下次合作她們希望做
音樂劇，因很享受與對方相處的時間，排練

時就可以出雙入對數個月。
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羅天宇與同母異父的弟弟胡㻗昨晚兄弟
檔為《五月情天音樂會》獻唱，天宇自爆他
們的練歌方法是各自沖涼時在浴室嗌出去跟
在門外的另一方練習。早前有報道指天宇
「削面」微調，他笑
說報道促使他看回舊
照，那時塊面好圓真
的好過分，但近年所
拍劇集幾乎都有騷肌
鏡頭，才會努力瘦身
操肌保持最佳狀態。

許廷鏗近日傳與華納唱片公司
「反目」，據指有人恃紅生驕扮
巨星，更離譜是私下接工作，所
以華納將他在公司的官方宣傳帖
文刪走，把他直接掟入雪櫃並「人
間蒸發」。昨日華納公布與許
廷鏗的合約已告屆滿，雙方關
係告一段落，至於其他一切及

傳言均不再作回應。而許廷鏗則
未有開腔回應事件。
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家燕姐提到當晚知道住所被圍封感到很愕
然，「嗰區有10幾單確診個案，可能擔心

傳播出去，嗰晚有好多着晒防護衣嘅人逐家逐戶
進行登記，我哋做完晒檢測已經半夜1點半，
（可擔心自己有事？）唔擔心，因平日有食好多
產品增強身體免疫力。」為怕有事影響工作，她
同電台方面講了之後兩日都不會出街，留在屋企
做zoom直播。她又稱估不到今次自己強檢的消
息，連英國都有報道，令她十分頭痛：「最頭痛
就係個個都知我住邊，啲人問我究竟搬唔搬，
（會唔會搬？）邊有錢搬？」

鄭俊弘與新公司傾得七七八八

對於《流行經典50年》進入倒數階段，主
持了節目4年的家燕姐坦言一定有依依不捨，
「我呢3、4年真係做到冇停手，集集都要唱歌
跳舞都好攰，好多謝上來節目嘅百位嘉賓歌手，
見好就收都係好事嚟嘅，其實畀新一代嘅歌手上
節目唱歌都係好嘅。」至於最後一集邀請哪些嘉
賓？她表示暫時不可透露，不論曾經上過節目或
是甚少上節目的嘉賓她都想邀請，而該集將會加
碼播出個半小時。家燕姐又開心表示新抱將於5
月臨盆，她會趁這段時間好好休息準備
做嫲嫲。
另擔任了《流》主持

2年的Fred對於節目將完結亦感不捨，
「呢個節目其實帶畀大家好多歡樂，同埋好多難
忘嘅回憶，自己最初唔識做主持，都係靠死背
稿，喺修哥（胡楓）同家燕姐身上學到好多，又
經常聽家燕姐講昔日往事，都係好難忘。」問到
未來動向？Fred透露4月將開拍新劇，日後都希
望拍劇及唱歌兩邊兼顧。至於他會簽哪間唱片公
司？他笑說：「同新公司嘅合約已傾得七七八
八，稍後便會公布。」
經常亮相上述節目的泳兒，對於節

目即將告一段落，並由《勁歌金曲》取
代？她坦言好唔捨得，「作為歌手有
機會上音樂節目唱歌都是開心嘅，
只要有音樂節目，我都會參與支
持。」當晚選唱快歌的她，自
爆因服裝比較鬆身，擔
心大動作時會走光，
因此跳舞時亦不
敢郁動太多。

寓所被圍封強檢令住址曝光
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